

**NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP) – TEMPLATE FOR TASK AND SOLUTIONS
PROFESSIONAL SERVICES (TSPS) REQUIREMENTS**

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT

This requirement is only open to the below list of pre-qualified suppliers under the Task and Solutions Based Professional Services (TSPS).

This requirement is open only to those Supply Arrangement Holders under E60ZT-18TSPS who qualified under Tier 1 for the following category:

This requirement is for the Environment and Climate Change Canada (ECCC) for four (4) resources for **1.2 Organizational Design and Classification Consultants**

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

1. 1019837 Ontario Inc.
2. 7320931 Canada Ltd.
3. Accenture Inc.
4. Altis Human Resources (Ottawa) Inc.
5. Altis Human Resources (Ottawa) Inc., Excel Human Resources Inc., and Altis Human Resources Inc., in Joint Venture
6. ARTEMP PERSONNEL SERVICES INC
7. Breckenhill Inc.
8. Excel Human Resources Inc.
9. Hackett Consulting Inc.
10. InfoCivitas Ltd.
11. KORN FERRY (CA) LTD. KORN FERRY (CA) LTEE.
12. MaxSys Staffing & Consulting Inc.
13. Modis Canada Inc
14. PGF Consultants Inc.
15. PHILÉMON H PAQUETTE

Number of Contracts: Multiple contracts may be awarded.

Request for Proposal (RFP) documents will be e-mailed directly, to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. BIDDERS ARE ADVISED THAT RFP DOCUMENTS ARE NOT AVAILABLE ON THE GOVERNMENT ELECTRONIC TENDERING SYSTEM (<https://buyandsell.gc.ca/tenders>).

Location of Work to be Performed

Region(s): Remote/Virtual Access

GSIN: R019F – Consulting Services

Security Requirement

There is no security requirement applicable to the Contract.

Enquiries: Enquiries regarding this RFP requirement must be submitted to the person listed below.

File Number: 5000061875
EEC POC: Christina Granda
Phone Number: 819-938-3835
E-Mail: Christina.granda@ec.gc.ca

Documents may be submitted in either official language of Canada.

The TSPS Method of Supply is a result of a formal competitive process which was established as a result of extensive consultations with industry. The Method of Supply provides suppliers with an on-going opportunity to become prequalified for participation in future bidding opportunities. To obtain more information about how to become a pre-qualified supplier for TSPS, please contact Public Works and Government Services Canada (PWGSC) at: spts.tspc@tpsgc-pwgsc.gc.ca.

For general information on the various PWGSC Methods of Supply, or to obtain specific information on a PWGSC professional service method of supply, please visit PWGSC's Buy and Sell website at: <https://buyandsell.gc.ca/for-businesses/selling-to-the-government-of-canada/register-as-a-supplier/register-to-provide-services>.

AVIS DE PROJET DE MARCHÉS (APM) – MODÈLE DE DEMANDE DE SERVICES PROFESSIONNELS CENTRÉS SUR LES TÂCHES ET LES SOLUTIONS (SPTS)

AVIS DE PROJET DE MARCHÉS

Ce besoin s'adresse uniquement aux fournisseurs préqualifiés figurant sur la liste ci-dessous dans le cadre de Services professionnels centrés sur les tâches et les solutions (SPTS).

besoin de services professionnels centrés sur les tâches E60ZT-18TSPS numéro de dossier : E60ZT-18TSPS palier 1 (< 2 m\$)

Le présent besoin est celui du ministère de Environnement et Changement Climatique Canada pour quatre (4) Ressources pour 1.2 Expert-conseil en conception de la classification et en conception organisationnelle

Liste de fournisseurs préqualifiés

1. 1019837 Ontario Inc.
2. 7320931 Canada Ltd.
3. Accenture Inc.
4. Altis Human Resources (Ottawa) Inc.
5. Altis Human Resources (Ottawa) Inc., Excel Human Resources Inc., and Altis Human Resources Inc., in Joint Venture
6. ARTEMP PERSONNEL SERVICES INC
7. Breckenhill Inc.
8. Excel Human Resources Inc.
9. Hackett Consulting Inc.
10. InfoCivitas Ltd.
11. KORN FERRY (CA) LTD. KORN FERRY (CA) LTEE.
12. MaxSys Staffing & Consulting Inc.
13. Modis Canada Inc
14. PGF Consultants Inc.
15. PHILÉMON H PAQUETTE

Nombre de contrats : Plusieurs contrats peuvent être attribués

La personne agissant à titre de point de liaison pour le MDN enverra par courriel les documents de la demande de proposition (DDP) directement aux entreprises qualifiées qui détiennent un arrangement en matière d'approvisionnement. LES SOUMISSIONNAIRES DOIVENT SAVOIR QUE LES DOCUMENTS DE LA DDP NE SONT PAS DISPONIBLES À TRAVERS LE SERVICE ÉLECTRONIQUE D'APPEL D'OFFRES DU GOUVERNEMENT (<https://achatsetventes.gc.ca/appels-d-offres>).

Lieu(x) des travaux à exécuter

Région(s) : Accès à distance/virtuel

NIBS : R019F - Services de consultation

Exigences relatives à la sécurité

Liste de vérification des exigences relatives à la sécurité (LVERS) : 13/0025328 Common PS SRCL #21

Niveau de sécurité requis (protection de documents) : Secret

Demandes de renseignements : Toute demande de renseignements concernant cette pour adressée au point de liaison dont les coordonnées figurent ci-dessous.

Numéro de dossier : 5000061875
Point de liaison : Christina Granda
Numéro de téléphone : 819-938-3835
Courriel : Christina.granda@ec.gc.ca

Le MDN a besoin des services de deux (2) Spécialiste de la gestion du cycle de vie. La période de ce marché s'étendra de la date d'attribution jusqu'au une année prochain, avec une option irrévocable de prolonger le marché de quatre (4) période supplémentaire de 12 mois.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

La méthode d'approvisionnement SPTS est le résultat d'un processus d'approvisionnement concurrentiel qui a été établi à la suite de consultations importantes auprès de l'industrie. La méthode d'approvisionnement offre aux fournisseurs une occasion continue de se pré qualifier pour participer aux occasions de marché à venir. Pour obtenir plus d'information sur la façon de devenir un fournisseur pré qualifié pour SPTS, veuillez communiquer avec Travaux publics et Services Gouvernementaux Canada (TPSGC) à : spts.tsps@tpsgc-pwgsc.gc.ca.

Pour obtenir des renseignements généraux sur les diverses méthodes d'approvisionnement de TPSGC, ou des renseignements particuliers sur une méthode d'approvisionnement en services professionnels, veuillez consulter le site Web Achats et ventes de TPSGC à l'adresse suivante : <https://achatsetventes.gc.ca/pour-les-entreprises/vendre-au-gouvernement-du-canada/s-inscrire-comme-fournisseur/s-inscrire-pour-offrir-des-services>.